

三机一体(节能型 三机一体) 3 in 1 Compact Dehumidifying Dryers

TDA

● 特点 Features

- 集除湿、干燥、二段送料三种功能于一体，并可选择三段送料功能。
- 稳定供应-40露点的除湿空气大幅度提高产品质量。
- 耗电低、功效高。(每小时耗电量0.6度，传统型耗电2.5度)
- 双层保温干燥料桶采用下吹式风管设计，防止热能流失，提高干燥效率。
- 全不锈钢上、下送料系统，避免原料污染。
- 封闭式循环除湿气及送料系统，可避免干燥后的原料因接触外界空气而再度回潮。
- 采用无触点固态继电器控制加热。(选配)。
- 故障智能警报，时间智能预约。
- 光学级除粉式三机一体专用于无尘或净化车间。
- 多重保护装置。
- 采用国外高级进口零组件，提高性能及延长使用寿命，节省维修成本。
- 外型粉体烤漆，美观大方。
- 结构简单紧凑，机器占地小，节省空间，移动方便，可任意更换机台使用。
- 设计人性化方便保养维修。

- To integrate the function of dehumidifying , drying and two-stage conveying into single unit. Three-stage conveying function is optional.
- To improve the quality of finished products greatly thanks to supply stable dehumidified at - 40 dew-point.
- Low power consumption , high efficiency (power consumption for energy saving type with reading 0.6 kW.h while conventional type with reading 2.5 kW.h)
- Double-wall insulated hopper dryers features down-blowing pipe design to avoid heat dispersion for improving drying efficiency.
- Feeding system is made of stainless steel to eliminate material contamination.
- Closed-loop circulation for dehumidified air & feeding system to avoid the possibility of moisture regain for absorbing outside air during material conveying.
- To adopt electromagnetic contactless relay control heating. (option)
- Intelligent microprocessor control for faulty alarm & pre-heating setting.
- Optical-class powder-removing models are suitable for clean workshop.
- Multiple safety protection device.
- Using imported superb parts which enhance function and extend service life for saving maintenance cost.
- Powder coated frame of machine with exquisite appearance.
- Compact construction; small footprint to save space ; move conveniently for any machines use.
- Optimum design for easy maintenance.



节能型三机一体的设计系统更为简化，不仅减少系统之耗电量，功效高，超节能省电高达60%，且体积小，不占空间，特别适用于无尘车间。不需接冷却水，故移动方便。构造简单，机器信赖度高。全机采用微电脑控制，操作简单，性能稳定，能耗更低，干燥风量30~300 m³/hr。此外也针对光学级产品之生产制造而设计光学级节能型三机一体除湿干燥机，以满足客户不同之需。

The energy saving type simplifies the design of system which reduces power consumption, high efficiency, ultra energy saving up to 60%. The design of machine appearance is compact to save space, ideal to high demands on limited space of clean workshop. It can move everywhere conveniently thanks to no requirement of cooling water for machines. The mechanical construction is simple to enhance machine reliable. The series design particularly for optic products. It adapts PLC controller with the superior features on easy operation, stable function, low power consumption. The drying air flow ranges from 30~300 m³/hr. In addition, we design optic class 3 in 1 compact heatless dehumidifying dryers (energy saving type) for optic products to satisfy with customers' various demands.

● 选择加装配件 Options



旋风分离器图
Cyclone Separator

● 规格表 Specification Sheet

产品型号 Model		TDA-25C	TDA-50C	TDA-75C	TDA-100C	TDA-150C	TDA-200C	TDA-300C
料桶容量 Hopper Capacity	KG	25	50	75	100	150	200	300
干燥电热功率 Drying Heater Capacity	KW	2.5	2.5	4	4	6	9	15
干燥风机功率 Drying Blower Capacity	KW	0.25	0.37	0.75	0.75	1.5	2.2	2.2
输送风机功率 Conveying Blower Capacity	KW	1.1	1.1	1.1	1.1	1.1	2.2	1.5
处理风量 Air Capacity	L/min	30	50	80	80	110	150	305
系统电源 Power Supply	V	380VAC 3P/PE 50Hz						
控制电源 Control Voltage	V	220VAC 1P/PE 50Hz						
总功率 Total Power	KW	3.85	4.0	6.8	6.8	9.6	10.4	19
电源线规格 Wires Specifications	mm2	4 × 2.5	4 × 4				4 × 6	4 × 10
电源线长度 Wires Length	M	5						
露点 Dew point	℃	-40℃以下 Below -40						
料管口径 Material Pipe Size	inch	1.5						
料斗(成型机上) Hopper Receiver		SR3E-40			SR6E-40			SR12E-40
机器重量 Weight	KG	191.5	208	232	241	341	372.5	599
选配 Option		1.露点显示 Dew-point Indicators 2.旋风分离器 Cyclone Separator						

注：产品规格若有变更，恕不另行通知 We reserve right to change specifications without prior notice.

● 干燥能力 Drying Capacities

原料 Material	干燥温度 Drying Temperature(℃)	干燥时间 Drying Tim (hr)	干燥能力/Drying Capacities(kg/hr)						
			TDA-25C	TDA-50C	TDA-75C	TDA-100C	TDA-150C	TDA-200C	TDA-300C
ABS	80	3-4	5	10	18	25	38	50	76
POM	100	2	13	25	30	50	75	100	150
PMMA	80	2-3	12.5	17	22.5	35	46.5	58.5	100
LONOMER	90	4-5	5	10.5	12.5	20	25	36.5	60
Pa6	75	4-6	4.5	9	10	17	25	34	50
Pa6.6	75	4-6	4.5	9	10	17	25	34	50
Pa6.10	75	4-6	4.5	9	11	17	25	34	50
PC	120	3-4	7.5	13	16.5	25	38	50	76
PU	90	2-3	12.5	17	22.5	35	46.5	58.5	100
PBT	130	3-4	8	13	17	24	36	48	72
PE	90	1	25	50	70	100	150	200	300
PET	160	4-6	7	9	12	17	25	34	50
PETG	70	3-4	7.5	13	16.5	25	38	50	72
PPO	110	2	15	25	37.5	50	75	100	150
PP	90	1	25	50	70	100	150	200	300
PD(GP)	80	1	25	50	70	100	150	200	300
PSU	120	3-4	7	13	17	27	36	50	72
PVC	70	1	25	50	70	100	150	200	300
SAN(AS)	80	2	15	25	37.5	50	75	100	150

注：产品规格若有变更，恕不另行通知。 We reserve right to change specifications without prior notice.

有关产品性质和适用范围的说明并不保证产品属性，仅作可供了解的信息。我们的供货范围及提供的服务完全以合同条款为准绳。技术数据和插图仅作为供货参考。保留更改权利。

Feature and scope of the product does not guarantee the product attributes,only for reference.Our scope of delivery and services provided are based solely on the terms of delivery and services provided are based solely on the terms of the contract.Technical data and illustration are only for reference .We reserve the rights of changing.

TSD-2021-12

广东拓斯达科技股份有限公司

GUANGDONG TOPSTAR TECHNOLOGY CO.,LTD.

地址：广东省东莞市大岭山镇大塘朗创新路2号

ADD : No.2 Chuangxin Road, Datanglang, Dalingshan Town, Dongguan City, Guangdong Province.

电话/TEL: 0769-8305 0999 传真/FAX: 0769-8584 5562

全国统一客服热线 Domestic Service Hotline **400-096-8005**

